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                                                                    Številka: 900-3/2024-2 

                                                                     
 Datum: 25. 9. 2024 

 

 
ZAPISNIK 

 
1. seje sveta staršev 

sreda, 25. septembra 2024, ob 18. uri v jedilnici 
 

 
Prisotni člani sveta staršev: Špela Zaletel, Simona Capuder, Tanja Malovrh, Nina Sikirić, 
Nina Kogovšek, Mateja Gabrovšek, Tina Žakelj, Nastja Pajk, Petra Škodlar, Mirjam Rotar, 
Natalija Novak, Katarina Kuzmič Peternelj, Petra Likar Stanovnik, Tina Kenk, Lara Pihner,  
Klavdija Špolar, Roman Budna, Peter Perše, Jožica Kržišnik Jereb, Martina Krasnik, Lucija 
Legan, Peter Malovrh, Janja Malis, Tanja Trček in Marko Novinec (namestnik predstavnika) 
 
Svojo odsotnost so opravičili: Jelena Potokar, Katarina Cukjati, Neja Malavašič Šurca 

Odsotni: Tamara Mlakar 

Ostali prisotni: ravnateljica Sonja Strgar, pomočnica ravnateljice Martina Kokelj, 
administratorka Violeta Leben 
   

 

DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti, potrditev dnevnega reda in imenovanje zapisnikarja 

2. Konstituiranje sveta staršev – imenovanje predsednika in namestnika predsednika 

3. Izvolitev treh članov v Svet zavoda OŠ A. M. Slomška 

4. Poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta in samoevalvacija za šolsko leto 2023/24 

5. Obravnava in seznanitev z letnim delovnim načrtom za šolsko leto 2024/25 

6. Predlogi, pobude in vprašanja  

 

 

Gospa ravnateljica je pozdravila vse prisotne. Predstavila je zaposlene v šoli, ki so bili 
prisotni na seji. 
 
 

K 1)  

Ugotovljeno je bilo, da je svet staršev sklepčen. Za zapisnikarja je bila imenovana ga. Violeta 
Leben. Pripomb na dnevni red ni bilo.  
 
SKLEP: Soglasno se potrdi predlagani dnevni red in za zapisnikarja imenuje Violeto 
Leben.   
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K 2) 

Prisotni predstavniki staršev so se soglasno opredelili za javno glasovanje predsednika sveta 
staršev za šolsko leto 2024/25. Namestnik predstavnika staršev, g. Marko Novinec, je bil 
opozorjen, da v skladu s pravilnikom ne sme glasovati.      
Za predsednico sveta staršev je bil podan en predlog – ga. Tanja Trček, ki se je s 
kandidaturo strinjala.  
Prisotni člani so z dvigom rok glasovali za potrditev kandidatke za predsednico sveta staršev.  
 
SKLEP: Za predsednico Sveta staršev OŠ Antona Martina Slomška Vrhnika za šolsko 
leto 2024/25 je soglasno izvoljena ga. Tanja Trček.  
 
Za namestnika predsednika sveta staršev je bil predlagan en kandidat, in sicer g. Roman 
Budna, ki se je s kandidaturo strinjal.  
Prisotni člani so z dvigom rok glasovali za potrditev kandidata za namestnika predsednice 
sveta staršev. 
 
SKLEP: Za namestnika predsednice Sveta staršev OŠ A. M. Slomška Vrhnika za 
šolsko leto 2024/25 je soglasno izvoljen g. Roman Budna.  
 

 

K 3) 

Ravnateljica Sonja Strgar je izpostavila dejstvo, da je svetu zavoda potekel mandat, zato je 
bilo treba izvoliti tri člane, predstavnike staršev, v svet zavoda. Gre za 4-letni mandat s 
približno 3 sejami na leto, vmes je tudi kakšna dopisna seja. Prisotni starši so se soglasno 
opredelili za javno glasovanje. Ker je bilo kandidatov za člane sveta zavoda 10 in večine 
nismo poznali, smo se na predlog enega člana sveta staršev odločili, da bomo glasovali tako, 
da bo na volilnih listkih vsak član sveta staršev obkrožil največ 3 kandidate. Kandidati so bili 
na volilnih listkih napisani po abecednem vrstnem redu priimkov predlaganih članov. Glasove 
na listkih je preštela komisija v sestavi Tanja Trček, Martina Kokelj in Violeta Leben. 

 
SKLEP: V Svet zavoda OŠ A. M. Slomška Vrhnika so izvoljeni g. Roman Budna, ga. 
Nina Sikirić in ga. Mateja Gabrovšek.  
 
 

K 4)  

Gospa ravnateljica je predstavila realizacijo letnega delovnega načrta in samoevalvacije za 
šolsko leto 2023/24.  

Poudarila je, da je sodelovanje med šolo in starši izrednega pomena. Zaupati moramo 
predvsem eden drugemu. Učitelji so strokovnjaki na svojem področju, vsi pa delamo napake.  
Naloga šole je, da zagotovi spodbudno učno in delovno okolje. Učenci so dolžni opraviti delo 
v šoli in doma. Večina učencev dela po svojih najboljših zmožnostih, a nekateri ne zmorejo, 
saj so preobremenjeni s treningi, glasbeno šolo oz. z dodatnimi dejavnostmi. Starši z 
vmešavanjem v šolski prostor zmanjšujejo možnosti, da bi se otroci naučili sami reševati 
težave in sprejemati odgovornost.  

Pomembno je tudi, da vidimo, kje smo šibki in kaj bomo glede tega naredili. Komunikacija je 
izredno pomembna – tako med zaposlenimi kot tudi z učenci in starši. Če tega ni, je vse 
ostalo težje.  
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Realizacija pouka je bila 99,59 %. Uspešnost učencev je bila 98,52 %. Povprečna ocena je 
bila 4,04. V tekmovanjih iz znanja so učenci dosegli 5 zlatih, 13 srebrnih in 177 bronastih 
priznanj. V tekmovanju iz športa so dosegli 1 zlato, 4 srebrna in 1 bronasto priznanje. Med 
devetošolci je bilo 12 zlatih odličnjakov. 16 učencev je prejelo priznanje za 9 let opravljene 
bralne značke. Rezultati NPZ-ja pri vseh predmetih so bili nad slovenskim povprečjem.  

Šola je sodelovala v projektu Dodatna ura športa. To pomeni, da imamo več oblik športnih 
dejavnosti, dodatne ure športa v 1. triadi, dodatne dejavnosti in popestritev športnega 
programa v zimski šoli v naravi, dodatno brezplačno ponudbo športnih aktivnosti za učence 
prve triade. Nadaljevali bomo z dodatno uro športa v 3. razredu, saj je bila šola uspešna pri 
prijavi na razpis Ministrstva za vzgojo in izobraževanje za več športa v prvi triadi. 
 

K 5)  

Letos je na šoli 28 oddelkov in okoli 670 učencev. Poudarek bo na vrednotah in načelih. Kar 
zahtevaš od drugih, moraš tudi sam živeti in biti zgled. Učenci bodo pridobivali nova znanja, 
veščine, spretnosti in zdrav odnos do ljudi in narave.  

Še naprej bomo delali na kritičnem mišljenju, ustvarjalnosti, podjetnosti, komunikaciji in 
timskem delu, bralni pismenosti, motorični spretnosti, medsebojnem sodelovanju in učenju 
za življenje, odgovornosti na spletu, več športa, varnem in spodbudnem učnem okolju. 
Prednostna naloga šole v tem šolskem letu bo komunikacija – več strpnosti. 
 

Prednostno nalogo bomo dosegli s/z:  
• spodbujanjem učinkovite komunikacije med učenci, učitelji in starši; 
• izobraževanjem o strpnosti in medsebojnem spoštovanju; 
• vzpostavitvi odprtih kanalov za reševanje konfliktov; 
• krepitvi sodelovanja in timskega dela med učenci. 
 
Učitelji so podali predlog, da bi učencem, ki tri leta obiskujejo španščino, organizirali 
nagradni izlet. Ker je Španija predaleč, je bil predlog, da bi obiskali Rim. 

 

Učenci, ki tekmujejo v oddaji Male sive celice, so se uvrstili na TV-izbor, ki se bo snemal 10. 
10. 2024. Navijaške skupine bodo oblikovane iz razredov, iz katerih so tekmovalci, in sicer 
po 12 otrok na udeleženca tekmovanja. 

 

Starši so pohvalili šolsko stran na Facebooku. Starši na tej strani ne želijo objave slik svojih 
otrok. 

 

K 6)  

Ravnateljica je podala odgovore na predhodno posredovana vprašanja.  

Jutranje varstvo – zjutraj otroke usmerimo (poskrbimo za najmlajše in vozače). Izkušnje iz 
prejšnjih let kažejo, da se po prvih 14 dneh otroci umirijo in se vpelje rutina glede prihodov in 
odhodov iz šole. V primeru slabega vremena se otroke spusti v šolo. 

Pobudo za nadstrešek in klopi za vozače, ki čakajo na avtobus, se bo dodalo v finančni 
načrt, ki ga mora odobriti občina.  

Podaljšano bivanje – ga. Tanja Žitko in spremljevalci odlično opravljajo svoje delo. Če starš 
čaka pred vrati, gredo spremljevalci po otroka. V primeru zamude ali spremembe ure za 
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prevzem otroka starši lahko pokličejo v tajništvo ali na telefonsko številko OPB-ja in 
informacija bo nemudoma posredovana naprej.   
 
Stik staršev z učiteljem (vstop staršev v šolo) – v popoldanskih urah je stik otežen, ker učenci 
ne smejo biti sami in se izvaja program po določenem urniku. Stiku so namenjene govorilne 
ure, roditeljski sestanki in predavanja za starše.     

Prevozi – gospa ravnateljica je hvaležna za sporočanje morebitnih nevarnosti na poti domov. 
Šola zelo aktivno sodeluje s Svetom za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. Poslani so 
bili dopisi glede označitve postajališča v Ligojni, dodatnega postajališča v Smrečju in 
izboljšanja šolskih poti v Podlipi.  

Na vprašanje, ali je možno, da bi se učenci pred poukom zadrževali v jedilnici in skupaj učili, 
je ravnateljica odgovorila, da se to uredi po dogovoru z učiteljem: lahko gredo v knjižnico ali v 
učilnico po dogovoru s knjižničarko.Glede dolgih čakalnih vrst pri kosilu – najprej na kosilo 
pridejo vozači. Tisti, ki imajo kartico, gredo naprej, če je nimajo, gredo na konec vrste. Iz 
spremljanja dogajanja v jedilnici je razvidno, da se vrsta sprazni v štirih minutah. Kosila 
ponujamo do 14.40, tako da otroci lahko pojejo v miru po dodatnih dejavnostih. Če je kakšna 
posebnost, na primer odhod v glasbeno šolo, se to sporoči učitelju in se dogovori drugačen 
urnik prihoda na kosilo. 

Na pripombo o zelo slabi komunikaciji s šolo je težko podati odgovor. Treba bi bilo podati 
konkretno informacijo, da bi lahko odgovorili.  

Izjava, da je v 6. razredu nekaj učiteljev pozvalo otroke, naj si snov na tabli slikajo s 
telefonom, če niso uspeli prepisati, je samo delno resnična, saj to velja za otroke z odločbo, 
da  jih cel razred ne čaka. Pri preverjanju je bilo ugotovljeno, da so si izjavo prilagodili v svoj 
prid kar vsi učenci. Uporaba mobilnih naprav v šoli še zmeraj ni dovoljena. 
 
Zakaj je mogoče dobiti le prilogo, mesa pa ne?  
To ne drži. Velikokrat dobijo učenci za dodatek tudi meso. Res pa je, da je pogoj za 
pridobitev dodatnega kosa mesa ta, da je učenec pojedel tudi ostale sestavine kosila in da je 
mesa še kaj na zalogi. 
 
Na vprašanje, ali lahko učenci, ki ne jedo svinjine, dobijo drug obrok (drugo vrsto mesa), je 
odgovorila vodja prehrane v šoli, in sicer: 
• NE. Pojasnilo: za malico imamo največ 1x na mesec svinjino (salama). Vedno je poleg 
kruha še zelenjava ali sadje, tako da se učenci lahko najejo; 
• za kosilo je največ 1x na teden jed, ki vsebuje tudi svinjino. Kadar je kosilo sestavljeno 
samo iz ene jedi, (npr. enolončnica, rižota ...) ponudimo tem otrokom različico brez mesa 
(vegetarijansko). Kadar je kosilo sestavljeno iz več jedi (npr. pečenica + matevž + kislo 
zelje), učencem ne ponudimo pečenice, pač pa dobijo večjo porcijo matevža in kislega zelja; 
• vse jedi, ki vsebujejo mleto meso, le tega meljemo sami, so sestavljene zgolj iz govejega 
mesa (npr. bolonjska omaka, lazanja, musaka ...). Tudi večina ostalih omak vsebuje teletino, 
govedino ali piščanca. V kolikor je omaka s svinjskim mesom (npr. omaka s pršutom in 
šparglji), lahko dobijo različico brez mesa, torej omako samo s šparglji; 
• posebej kuhamo le za učence z medicinsko predpisano dieto, tako kot je po navodilih NIJZ 
v smernicah zdravega prehranjevanja. 
 
Na predlog, da bi podaljšano bivanje uredili na način, da starši za vsak dan v tednu učencu 
na obrazec označijo, kdaj hodi domov, da ni treba vsak dan pisati obvestil (velja za 1. 
razred), je bil odgovor, da naj starši napišejo, kdaj bo otrok hodil domov, spremembe pa naj 
bodo zapisane sproti, lahko se tudi pokliče v tajništvo. Pisanja sporočil na elektronsko pošto 
se ne da urediti, ker ni možnosti sprotnega pregledovanje elektronske pošte.   
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Starši predlagajo uvedbo dodatne ure prevzema otrok iz šole med 14.40 in 15.20. Predlog bo 
upoštevan, dodana bo ura ob 15.00.    
 
Na predlog, da bi se izvajala izobraževanja, delavnice ali predavanja za najstnike v 
organizaciji šole, je ravnateljica naštela naslednje dogodke, ki se jih že izvaja v šoli: 

 Zobozdravstvena preventiva 

 STOP nasilju 

 Zdravstvena preventiva 

 To sem jaz (duševno zdravje) 

 Tečaj PP  

 MEPI 

 Preprečevanje odvisnosti  

 Veščine za mladostnike 

 Odgovorno s hrano  

 NEON delavnice 

 Spodbujanje poz. klime v razredu, poz. disciplina Varni internet 

 5 x STOP (ukrepanje ob nasilju) 

 Poklicna orientacija 

 Sobivanje 

 TOM telefon 
 
Za ŠVN 4. razredov so starši predlagali, da bi se izvajala na morju (tudi športni aktiv je podal 
enak predlog). Lahko se pojavijo težave glede vremena, v preteklosti je bil to že problem. 
Gospa ravnateljica in športni aktiv so se dogovorili, da preverijo možnosti izvedbe na morju. 
Starši bodo pravočasno obveščeni, če bo prišlo do spremembe. 
 
S problematiko puščanja strehe nad telovadnic je seznanjen ZIC na sestanku 16. 9. 2024. 
Treba je pridobiti vire financiranja. 
 
Na pripombo o prepoznem spuščanju otrok domov oz. predolgem čakanju staršev pred vrati 
(1. razred) je ravnateljica odgovorila, da se otroke spusti iz razreda ob 15.10. Gospa 
ravnateljica je imela primer, ko je gospod čakal svojega otroka, otrok pa si je ravno pripravil 
malico in jo je želel pojesti.  
 
Ker so odhodi iz šole še vedno vezani na ure, je bilo vprašanje ali bi se dalo spremeniti, da bi 
starši otroke lahko prevzeli kadarkoli po koncu pouka.  
Ravnateljica je odgovorila, da lahko, če se to najavi (se pokliče v tajništvo ali na telefon 
podaljšanega bivanja). 
 
Ali ima naša šola elektronski program, v katerem lahko starši spremljamo ocene svojih 
otrok?  
Da, Lopolis (plačljivo). Starši napišejo sporočilo Branku Ocvirku in bo on uredil dostop. 
 
Starše 4. c razreda je zanimalo, kdaj se bo poskrbelo za klimo oz. kakšen alternativni sistem 
ohlajanja v učilnicah? Predlog je bil posredovan ustanovitelju 24. 9. 2024. 
 
Zakaj nekateri učitelji v OPB ne pustijo otrok tako na previsno gugalnico kot tudi na 
normalno?  
Razlog so predhodne slabe izkušnje z uporabo gugalnic. Predlagamo, da se obrnete na 
učitelja, če pride do takega primera. 
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Prejšnje šolsko leto smo na roditeljskem sestanku izvedeli, da se učenci v 8. in 9. razredu 
ločijo glede na ocene pri različnih predmetih. Poudarjeno je bilo, da to ne pomeni nujno iste 
skupine pri angleščini in matematiki, temveč da je ta razporeditev namenjena lažjemu delu z 
učenci. Letos pa se zdi, da je situacija povsem drugačna. Na naši šoli se iz razreda izločajo 
le "odličnjaki" oziroma nadarjeni učenci, medtem ko ostali ostajajo skupaj. Kakšen je namen 
te "sortacije"? Zdi se, da ne prispeva k boljšim učnim pogojem za vse učence, kot je bilo 
sprva mišljeno. Kako lahko ta sprememba vpliva na dinamiko razreda in učno izkušnjo vseh 
učencev? 
Število učnih skupin za izvedbo pouka v manjših učnih skupinah pri posameznem predmetu 
se določi glede na število učencev posameznega razreda v skladu z merili (Pravilnik o 
normativih in standardih za izvajanje programa osnovne šole). Delitev učencev v skupine 
določijo aktivi (strokovnost, poznavanje učencev). To je domena šole. 
  
Kako lahko spremenimo način ocenjevanja skupinskega oz. projektnega dela, da ne bo 
nepravično do tistih, ki trdo in po navadi sami delajo, saj najboljši učenci pogosto opravijo 
vse naloge, medtem ko tisti, ki nič ne naredijo, prav tako dobijo dobro oceno? Ni pravično do 
vestnih in odgovornih učencev, da morajo tudi takrat, ko na dan predstavitve manjkajo slabši 
člani ekipe, znati predstaviti tudi del naloge manjkajočega člana.   
Gospa ravnateljica je učiteljem posredovala navodila, da morajo delati v skladu s Pravilnikom 
o preverjanju in ocenjevanju znanja ter napredovanju učencev v osnovni šoli. Ocenjuje se 
znanje posameznega učenca! 
 
Član sveta staršev je podal pobudo, da bi bilo prav, glede na to, da je bil v nedeljo god 
Antona Martina Slomška, po katerem je poimenovana tudi naša šola, da bi šola učencem 
povedala tudi kaj o njem.  
 
S strani članov sveta staršev je bila na ravnateljico naslovljena pohvala o učinkovitem in 
razumljivem odgovarjanju na zastavljena vprašanja. 
 
Pohvaljeno je bilo povezovanje šole in vrtca. 
Članica je pohvalila predavanje dr. Ranka Rajovića.   
 
Predsednica je opozorila predstavnike, da bodo najprej prejeli osnutek zapisnika današnje 
seje. Tega naj še ne posredujejo preostalim staršem razreda. Po prejemu osnutka bodo imeli 
možnost podaje pripomb na zapisnik. Po roku za posredovanje pripomb bodo prejeli končno 
verzijo zapisnika in to lahko posredujejo preostalim staršem. PDF potrjenega zapisnika bo 
objavljen tudi na spletni strani šole.  

 

K 7)  

Prisotni na podano niso imeli dodatnih pripomb oz. vprašanj.  

 
Seja se je zaključila ob 19.10.  
 
Zapisala:         
Violeta Leben         Tanja Trček  

             predsednica sveta staršev 
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